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                                  P R O T O K Ó Ł   Nr  XXXIII/11/10 
 
 
 
z sesji Rady Miejskiej w Skalbmierzu odbytej w dniu  03 listopada 2010  r   
w sali  konferencyjnej Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Skalbmierzu  
przy ul. Szkolnej 1  pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady Miejskiej 
Pana Włodzimierza Wiertka 
 
 
Sesję rozpoczęto o godzinie 9-tej a zakończono o godzinie 11,00 
 
                                                     Stan radnych  15 osób                                                                     
                                                     Obecnych  15  radnych 
 
 
W sesji udział wzięli radni Rady Miejskiej według listy obecności, Burmistrz 
Miasta i Gminy Pan Michał Markiewicz,  kierownicy referatów Urzędu Miasta  
i Gminy, kierownicy jednostek organizacyjnych, sołtysi, zaproszeni goście wg 
listy obecności,  
 
 
             Ad 1.  Przewodniczący Rady Pan Włodzimierz Wiertek otwiera  sesję 
Rady Miejskiej, wita radnych oraz pozostałe uczestniczące osoby. 
Stwierdza, że w sesji bierze udział 15 radnych, sesja jest uprawniona do 
podejmowania prawomocnych uchwał oraz informuje, że jest to ostatnia sesja  
w tej kadencji 
 
             Ad 2.  Przewodniczący Rady Pan Włodzimierz Wiertek proponuje 
następujący porządek obrad: 
 
       1/ Otwarcie sesji 
       2/ Przyjęcie porządku obrad 
       3/ Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
       4/ Interpelacje i zapytania radnych 
       5/ Informacja Burmistrza Miasta i Gminy o działalności między sesjami 
      6/ Przyjęcie informacji  z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej  w Skalbmierzu   za okres 9-miesięcy 2010 roku    
      
 7/     Projekty uchwał: 
      a/  projekty uchwał w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy Skalbmierz 
w 2010 r  
       b/  projekt uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości 
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           c/ projekt uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości 
          d/ projekt uchwały  w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta 
przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego na obszarze Miasta i 
Gminy Skalbmierz na 2011 rok 
          e/ projekt uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków 
transportowych  na 2011 rok 
          f/ projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXV/200/10 Rady 
Miejskiej w Skalbmierzu z dnia 9 marca 2010 r zatwierdzającej Plan Odnowy 
Miejscowości Baranów zmienionej uchwałą nr XXVIII/221/10  Rady Miejskiej 
w Skalbmierzu z dnia 8 czerwca 2010  w sprawie zmiany w załączniku do 
uchwały nr XXV/200/10 Rady Miejskiej w Skalbmierzu z dnia  9 marca 2010 r 
         g/ projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXV/201/10 Rady 
Miejskiej w Skalbmierzu z dnia 9 marca 2010 r zatwierdzającej Plan Odnowy 
Miejscowości Bełzów zmienionej uchwałą nr XXVIII/222/10  Rady Miejskiej w 
Skalbmierzu z dnia 8 czerwca 2010  w sprawie zmiany w załączniku do 
uchwały nr XXV/201/10 Rady Miejskiej w Skalbmierzu 
 z dnia  9 marca 2010 r 
         h/ projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXV/202/10 Rady 
Miejskiej w Skalbmierzu z dnia 9 marca 2010 r zatwierdzającej Plan Odnowy 
Miejscowości  Grodzonowice zmienionej uchwałą nr XXVIII/223/10  Rady 
Miejskiej w Skalbmierzu z dnia 8 czerwca 2010  w sprawie zmiany w 
załączniku do uchwały nr XXV/202/10 Rady Miejskiej w Skalbmierzu  z dnia  9 
marca 2010 r 
        i/ projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu 
konsultowania z radami działalności pożytku publicznego lub organizacjami 
pozarządowymi i innymi podmiotami projektów  aktów prawa miejscowego w 
dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji 
        j/ projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy 
Skalbmierz   z organizacjami pozarządowymi o których mowa w art. 3 ust. 3 
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r o działalności pożytku publicznego i 
wolontariacie /Dz.U. Nr 96, poz. 873 z późn. zm./ na  rok 2011 
       k/ projekt uchwały w sprawie zamiany działki  470/6 o pow. 0,07 ha 
stanowiącej własność P. Marzec Jerzy na podstawie KW 9286 z działką nr 
470/4 o powierzchni 0,08 ha stanowiącej własność Gminy Skalbmierz 
       l/ projekt uchwały w sprawie sprzedaży w drodze przetargu ustnego 
nieograniczonego nieruchomości niezabudowanych położonych w   m. 
Skalbmierz 
 
     
     8/ Odpowiedź na interpelacje i zapytania radnych 
     9/  Wolne wnioski 
     10/  Zamknięcie obrad sesji 
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Przewodniczący Rady Pan Włodzimierz Wiertek  poddał pod głosowanie 
przyjęcie porządku obrad  
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie 
 
 
       Ad  3.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
Przewodniczący Rady  poinformował, że protokół z poprzedniej sesji  jak 
zwykle jest  do wglądu  w Urzędzie Gminy  a następnie poddał pod głosowanie 
przyjęcie protokołu z  poprzedniej sesji  
Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie 
 
          Ad  4.  Interpelacje i zapytania radnych 
 
Radny  Tadeusz Kotyza -    wcześniej zgłaszałem Panu Burmistrzowi, że zostało 
wydane pozwolenie niezgodne z warunkami przetargu, co w tej sprawie zostało 
zrobione       
- zgłosił nierzetelne wykonanie dachu pawilonu na stadionie 
- zgłosił nierzetelne wykonywanie prac w rynku / ubytki/ 
 
Radny  Bolesław Sikorski  -  zwrócił się z zapytaniem dlaczego nie został 
zakupiony defibrylator 
-  prosił o interwencję w sprawie aktualnie prowadzonych prac gwarancyjnych 
ulicy Andersa, woda spływa z ulicy i zalewa posesje 
 
Radny Janusz Buras  -  zgłosił, że nie jest przestrzegany nowo postawiony znak 
ograniczenia tonażu 
- zwrócił się z pytaniem do Kierownika MG OPS  P. Wcisło jaki jest naliczany 
dochód z jednego ha przeliczeniowego, 207 zł   co wynikało z przedłożonej 
informacji   
 
                         Ad   5.   Informacja Burmistrza Miasta i Gminy o działalności 
między sesjami 
 Informację o działalności miedzy sesjami przedłożył Burmistrz Miasta i Gminy   
/informacja w załączeniu/ 
Radni przyjęli przedłożoną informację 
 
                        Ad 6. Przyjęcie informacji z działalności Miejsko-Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Skalbmierzu za okres 9 – miesięcy 2010 r 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że informacja ta była szczegółowo 
omawiana na komisjach dlatego też proponuje przyjęcie tej informacji  
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Pani Elżbieta Wcisło odpowiadając radnemu Buras   poinformowała, że dochód 
jest liczony nie jednakowo, każdy program ma swoje zasady obliczania dochodu 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie informacji 
Informacja została przyjęta jednogłośnie / informacja w załączeniu/ 
 
 
 
                         Ad  7.     Projekty uchwał: 
 
a/  projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy Skalbmierz w 
2010 r /druk 1/ 
z projektem uchwały zapoznał radnych wiceprzewodniczący rady Pan Jerzy 
Włosowicz 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Uchwała została podjęta jednogłośnie przy  obecnych i głosujących 15 radnych 
     
projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy Skalbmierz w 
2010 r  / druk 2/ 
z projektem uchwały zapoznał radnych wiceprzewodniczący rady Pan Jerzy 
Włosowicz 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Uchwała została podjęta jednogłośnie przy  obecnych i głosujących 15 radnych 
 
       projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy Skalbmierz w 
2010 r /druk 3/ 
z projektem uchwały zapoznał radnych wiceprzewodniczący rady Pan Jerzy 
Włosowicz 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Uchwała została podjęta jednogłośnie przy  obecnych i głosujących 15 radnych 
 
      projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy Skalbmierz w 
2010 r  / druk 4/ 
z projektem uchwały zapoznał radnych wiceprzewodniczący rady Pan Jerzy 
Włosowicz 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Uchwała została podjęta jednogłośnie przy  obecnych i głosujących 15 radnych 
 
       b/  projekt uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości 
        z projektem uchwały zapoznał radnych wiceprzewodniczący rady Pan 
Jerzy Włosowicz 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Uchwała została podjęta jednogłośnie przy  obecnych i głosujących 15 radnych 
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 c/ projekt uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości 
z projektem uchwały zapoznał radnych wiceprzewodniczący rady Pan Jerzy 
Włosowicz 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Uchwała została podjęta jednogłośnie przy  obecnych i głosujących 15 radnych 
 
          d/ projekt uchwały  w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta 
przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego na obszarze Miasta i 
Gminy Skalbmierz na 2011 rok 
z projektem uchwały zapoznał radnych wiceprzewodniczący rady Pan Jerzy 
Włosowicz 
radny Janusz Buras   -  z uwagi na  tegoroczne podtopienia nasze społeczeństwo 
ubożeje dlatego też proponuję obniżyć kwotę podatku rolnego do wysokości  
75 zł 
Radny Bolesław Sikorski  powiedział, że wniosek radnego Burasa uważa za 
niezasadny, jeżeli obniżymy podatki to z czego będziemy mieli dochody, z 
czego będziemy kontynuowali rozpoczęte zadania 
Przewodniczący Rady Włodzimierz Wiertek powiedział, że na komisjach 
wszyscy byliśmy zgodni aby stawki podatków utrzymać na dotychczasowym 
poziomie, nas kataklizmy nie dotknęły a wręcz przeciwnie udzielaliśmy pomocy 
innym gminom dotkniętym powodzią 
Przewodniczący rady poddał pod głosowanie wniosek radnego Burasa o 
obniżenie kwoty podatku rolnego do wysokości 75 zł 
W głosowaniu:    za  -  1,  przeciw  -  14,   wstrzymał się  -  0 
Wniosek upadł 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 
W głosowaniu   za  -  14,  przeciw  -  1,  wstrzymał się  -  0 
Uchwała została podjęta 
 
          e/ projekt uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków 
transportowych  na 2011 rok 
z projektem uchwały zapoznał radnych wiceprzewodniczący rady Pan Jerzy 
Włosowicz 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Uchwała została podjęta jednogłośnie przy  obecnych i głosujących 15 radnych 
 
          f/ projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXV/200/10 Rady 
Miejskiej w Skalbmierzu z dnia 9 marca 2010 r zatwierdzającej Plan Odnowy 
Miejscowości Baranów zmienionej uchwałą nr XXVIII/221/10  Rady Miejskiej 
w Skalbmierzu z dnia 8 czerwca 2010  w sprawie zmiany w załączniku do 
uchwały nr XXV/200/10 Rady Miejskiej w Skalbmierzu z dnia  9 marca 2010 r 
z projektem uchwały zapoznał radnych wiceprzewodniczący rady Pan Jerzy 
Włosowicz 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Uchwała została podjęta jednogłośnie przy  obecnych i głosujących 15 radnych 
 
         g/ projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXV/201/10 Rady 
Miejskiej w Skalbmierzu z dnia 9 marca 2010 r zatwierdzającej Plan Odnowy 
Miejscowości Bełzów zmienionej uchwałą nr XXVIII/222/10  Rady Miejskiej w 
Skalbmierzu z dnia 8 czerwca 2010  w sprawie zmiany w załączniku do 
uchwały nr XXV/201/10 Rady Miejskiej w Skalbmierzu 
 z dnia  9 marca 2010 r 
z projektem uchwały zapoznał radnych wiceprzewodniczący rady Pan Jerzy 
Włosowicz 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Uchwała została podjęta jednogłośnie przy  obecnych i głosujących 15 radnych 
 
         h/ projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXV/202/10 Rady 
Miejskiej w Skalbmierzu z dnia 9 marca 2010 r zatwierdzającej Plan Odnowy 
Miejscowości  Grodzonowice zmienionej uchwałą nr XXVIII/223/10  Rady 
Miejskiej w Skalbmierzu z dnia 8 czerwca 2010  w sprawie zmiany w 
załączniku do uchwały nr XXV/202/10 Rady Miejskiej w Skalbmierzu  z dnia   
9 marca 2010 r 
z projektem uchwały zapoznał radnych wiceprzewodniczący rady Pan Jerzy 
Włosowicz 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Uchwała została podjęta jednogłośnie przy  obecnych i głosujących 15 radnych 
 
        i/ projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu 
konsultowania z radami działalności pożytku publicznego lub organizacjami 
pozarządowymi i innymi podmiotami projektów  aktów prawa miejscowego w 
dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji 
 
   salę obrad opuścił radny Wiesław Krawiec 
 
z projektem uchwały zapoznał radnych wiceprzewodniczący rady Pan Jerzy 
Włosowicz 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Uchwała została podjęta jednogłośnie przy  obecnych i głosujących 14 radnych 
 
        j/ projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy 
Skalbmierz   z organizacjami pozarządowymi o których mowa w art. 3 ust. 3 
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r o działalności pożytku publicznego i 
wolontariacie /Dz.U. Nr 96, poz. 873 z późn. zm./ na  rok 2011 
z projektem uchwały zapoznał radnych wiceprzewodniczący rady Pan Jerzy 
Włosowicz 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Uchwała została podjęta jednogłośnie przy  obecnych i głosujących 14 radnych 
 
       k/ projekt uchwały w sprawie zamiany działki  470/6 o pow. 0,07 ha 
stanowiącej własność P. Marzec Jerzy na podstawie KW 9286 z działką nr 
470/4 o powierzchni 0,08 ha stanowiącej własność Gminy Skalbmierz 
z projektem uchwały zapoznał radnych wiceprzewodniczący rady Pan Jerzy 
Włosowicz 
radny Bolesław Sikorski   dużo na ten temat dyskutowaliśmy na komisji, jeżeli 
tę działkę  dajemy to powinniśmy  potraktować jako darowiznę 
Włodzimierz Wiertek   my jako rada powinniśmy służyć ludziom, utrudnienie 
dojazdu rolnikom do pól pozostawiam bez komentarza 
Radny Tadeusz Kotyza pytał jak było z dojazdem do pól do tej pory 
Radny Wójcik Tadeusz  do tej pory rolnicy przejeżdżali przez prywatną działkę 
a obok jest działka stanowiąca własność gminy, grunty mogą być przedmiotem 
zamiany, gdybyśmy postępowali tak jak sugeruje Pan Sikorski to jeździlibyśmy 
helikopterem w pole 
 
            Na salę obrad powrócił radny Wiesław Krawiec 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 
W głosowaniu    za  -  14,  przeciw  -  1,  wstrzymał się  -  0 
Uchwała została podjęta 
 
       l/ projekt uchwały w sprawie sprzedaży w drodze przetargu ustnego 
nieograniczonego nieruchomości niezabudowanych położonych w   m. 
Skalbmierz 
z projektem uchwały zapoznał radnych wiceprzewodniczący rady Pan Jerzy 
Włosowicz 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Uchwała została podjęta jednogłośnie przy  obecnych i głosujących 15 radnych 
 
                          
 
                           Ad   8. Odpowiedź na interpelacje i zapytania radnych 
 
Kałat Ryszard  radca prawny odpowiadając radnemu Kotyza 
W ogłoszeniu o przetargu były zapisy o artykułach biurowych, spożywczych  
a nie było zapisu małej gastronomii , wymogi formalne zostały spełnione, nie 
było specyfikacji, było ogłoszenie, gdyby był zapis małej gastronomii musi 
wyrazić zgodę Sanepid, pod pojęciem artykuły spożywcze rozumiano małą 
gastronomię  
Radny Tadeusz Kotyza  jeżeli w warunkach przetargu są określone warunki  
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a później robi się co innego, wydaje się pozwolenie niezgodne z warunkami 
przetargu to jest to dla mnie przestępstwo, w pewnym momencie pewna grupa 
ludzi mogłaby przystąpić do przetargu i dlatego proszę pana Burmistrza  
o pisemną odpowiedź 
Kałat Ryszard   ja mam odpowiadać na to pytanie, otrzyma Pan pisemną 
odpowiedź aby mógł się P. ustosunkować 
 
Burmistrz Miasta i Gminy kontynuując odpowiedzi  na  zapytania radnych 
dot. pawilonu na stadionie,  właścicielem obiektu jest gmina, która 
wydzierżawiła cały obiekt wraz z budynkami Zarządowi Klubu na okres trzech 
lat, zarząd klubu  zgłosił jedynie usterki w parkiecie natomiast, że przecieka 
dach Zarząd Klubu mnie nie informował , usterki w parkiecie wynikły z powodu 
nieprawidłowego użytkowania to jest zbyt niskiej temperatury z powodu braku 
ogrzewania 
w sprawie przecieku będę interweniował 
- odnośnie płyt w rynku  uzyskałem informację od kierownika budowy, że 
nastąpił ubytek od czasu kiedy zaczęli  płyty ubijać wibratorem , w tej sprawie 
już interweniowałem 
- odpowiadając radnemu Sikorskiemu w sprawie zakupu defibrylatora to 
podjęliśmy już działania zapytania o cenę i mieliśmy już zamawiać lecz 
Komendant Gminny OSP prosił aby nie kupować na razie tego urządzenia bo 
będzie leżał w garażu ponieważ żaden strażak nie jest przeszkolony i nie 
podejmie się obsługi 
Radny Robert Różycki strażak OSP Sielec Kolonia powiedział, że byłoby 
zasadnym aby skierować osoby  na przeszkolenie, w naszej jednostce Sielec 
Kolonia  defibrylator mniej byłby wykorzystany niż w  Skalbmierzu 
 
Wiertek Włodzimierz  wypowiedź P.Komendanta Gminnego OSP jest jego 
prywatnym zdaniem, razem z Panem Burmistrzem popełnili śmy błąd 
Przyrzekliśmy na koleżeńskie słowo honoru, że to urządzenie  dla OSP 
Skalbmierz będzie zakupione 
 
Burmistrz Miasta i Gminy  co do ulic Kopernika i Pułaskiego  trzy lata temu 
wystąpiłem do Marszałka z pięcioma wnioskami między innymi na  przebudowę 
infrastruktury  drogowej w mieście Skalbmierz, w tym przebudowa ulic i 
chodników, wniosek ten nie uzyskał  wstępnej akceptacji i nie otrzymaliśmy 
pieniędzy,   wykonaliśmy pierwszy etap przedłużenie ulic Andersa i Kopernika, 
z uwagi na podmokły teren nawierzchnia ulega niszczeniu, po rozmowie z 
ekspertami  ustaliliśmy  zmianę technologii  i  od strony krawężnika ciąg wodny 
zbierający wodę 
Ulice Kopernika i Pułaskiego są przewidziane do realizacji w ramach gwarancji, 
gmina nic nie dopłaca 
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Śmiech Leszek przewodniczący Zarządu Miasta Skalbmierza  te ustalenia nic 
nie pomogą, u P. Dębowskiego woda tworzy kałuże i spływa na podwórko 
Burmistrz Miasta i Gminy   to nie jest wina wykonawcy, każda większa ulewa 
powoduje zalania 
- odpowiadając radnemu Buras - zamontowany znak ograniczenia tonażu nie 
jest przestrzegany, czekamy na zmianę Komendanta Posterunku Policji w 
Skalbmierzu, mam nadzieję, że nowy Komendant z tym problemem sobie 
poradzi 
 
W imieniu własnym i pracowników gminy  pragnę podziękować Panu 
Przewodniczącemu, zastępcom,   radnym,  sołtysom  za cztery lata trudnej  
i ciężkiej pracy na rzecz miasta i gminy Skalbmierz, wiele zadań udało się 
zrealizować, osobom ubiegającym się o ponowne kandydowanie życzę 
powodzenia 
 
Radny Bolesław Sikorski  powiedział, że przyjmuje wytłumaczenia  Burmistrza 
lecz dziwi się  zachowaniem Komendanta Gminnego Straży w sprawie  
defibrylatora i dlatego składam wniosek o podjęcie uchwały w sprawie zakupu 
defibrylatora 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek radnego Sikorskiego 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie  
 
Przewodniczący Rady  sądzę, że ta sprawa będzie załatwiona, w budżecie 
będzie zapis z wyszczególnieniem zakupu defibrylatora dla OSP Skalbmierz 
 
Łukasz Piechota – kierownik Niepublicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w 
Skalbmierzu w swym wystąpieniu podziękował Burmistrzowi, 
Przewodniczącemu,  radnym, sołtysom za owocną współpracę, zaufanie oraz 
życzył wszystkim zdrowia 
 
Radny Janusz Buras pytał jakie są  postępy w sprawie podjętej wcześniej 
rezolucji 
Przewodniczący Rady  nasza rezolucja dotarła na wyższe szczeble władzy 
 
 
                                         Ad   9.  Wolne wnioski 
 
 
 
Pragnący Stanisław sołtys wsi Kobylniki  -  z uwagi na uroczysty charakter tej 
sesji nie planowałem tego wystąpienia lecz zmobilizowała mnie   wypowiedź 
Pana Sikorskiego, problem wsi to duży problem, mieszkańcy Skalbmierza mogą 
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być zadowoleni bo ich radni interweniują o to, że zalewa ich woda, o 3 czy 4 cm 
nawierzchnię asfaltową, na wsiach jest inaczej 
Stad moja kiedyś propozycja żeby zwiększyć ilość kamienia na drogi wiejskie i 
proszę z tego nie drwić, mam nadzieję, że w przyszłej radzie takie głosy nie 
będą miały miejsca, że nie będzie takiego wstydu 
Wiertek Włodzimierz  - są to słuszne uwagi i sądzę, że bez względu na opcje 
polityczne zwiększenie środków na drogi gminne powinno znaleźć się w 
przyszłorocznym budżecie 
 
Elżbieta Krupa dyrektor Zespołu Szkół w Topoli w swym wystąpieniu 
podziękowała radnym za przyczynienie się do rozkwitu gminy a tym samym i 
szkół, Panu Burmistrzowi za wspieranie inwestycji w szkołach i innych zadań, 
pracownikom gminy za  pomoc  -  życzyła wszystkiego dobrego 
 
 
Przewodniczący Rady pan Włodzimierz Wiertek zapoznał uczestników sesji z  
pismem Wojewody Świętokrzyskiego Pani Bożentyny Pałki-Koruby w którym 
składa podziękowania i wyrazy uznania dla wszystkich radnych obecnej 
kadencji za trud dotychczasowej pracy na rzecz lokalnej społeczności i rozwoju 
samorządności 
 
Przewodniczący Rady zapoznał również z  podziękowaniem jakie wpłynęło na 
ręce Burmistrza Miasta i Gminy i Rady Miejskiej w Skalbmierzu od gminy 
Łubnice za życzliwość, hojność i zrozumienie trudnej sytuacji ich mieszkańców, 
którzy ucierpieli w czasie powodzi  maj – czerwiec 2010. 
 
Przewodniczący Rady Pan Włodzimierz Wiertek dokonał podsumowania 
kadencji, podziękował za współpracę i  złożył życzenia wszelkiej pomyślności 
 
 
    
                            Ad    10.  Zamknięcie obrad sesji 
 
 
                                 Po wyczerpaniu tematów Przewodniczący Rady zamyka 
XXXIII sesję Rady Miejskiej  ostatnią w tej kadencji 
 
 
Prot. W. Konderak 
 
 


